
Z A P I S N I K 
 

 
  sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane  dana 10. kolovoza 2009. godine, 

u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 19,oo sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević, Marija Jakšić, ðuro Roso, Zorko Drpić, Saša Radić, Dinko 
Vidan, Jaki Razmilić, Petar Mandić, Paul Matas, Lovrenco Vladislavić, Frane Oreb, Nikica 
Maričić, Petar Rino Hržić. 
 
 
OSTALI NAZOČNI:  Dinko Hržić, dr. Milan Glavaški, Danica Baričević, Jelica Bezmalinović, 
Darko Matulić, Jerko Hržić, Zoran Marinelić, Pero Glušević, Ivan Bjažević, Dragičević Luka, 
Ante Toni Kirigin,   Sergij Rendić, Ivica Vranjičić, Andro Filipić, Hrvoje Akmadžić i Ines 
Kojundžić. 
 
Nakon prozivke vijećnika utvrñeno je da su  nazočni svi vijećnici tj. kvorum, za donošenje 
pravovaljanih odluka predviñenih dnevnim redom. 
 
Predsjedavajući je predložio da   se minutom  šutnje oda počast preminuloj političarki  Savki 
Dabčević Kučar  koja je svojim radom zadužila hrvatski narod. 
  
Prije čitanja prijedloga dnevnog reda, predsjednik GV je rekao vijećnicima da su dobili 
materijale za predloženi dnevni red,  amandmane gradonačelnika na prijedlog Statuta kao i 
dopunu „Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o javnom redu i miru“ s obrazloženjem koje će po 
potrebi dopuniti gradonačelnik kao predlagatelj. Predsjedavajući čita predloženi dnevni red,  te 
ističe da je gradonačelnik priložio zapisnik o primopredaji dužnosti izmeñu ranijeg i 
novoizabranog gradonačelnika Grada Supetra sačinjen dana 09. lipnja 2009. godine. Uz ostalu 
dokumentaciju prilažu se ugovori zatraženi od političke stranke HNS Liberalni demokrati, 
dostavljen je i pisani odgovor upućen Ministarstvu financija, Područnom uredu u Splitu, 
Ispostavi Supetar a odnosi se na stanje  naplate  poreznih prihoda Grada, te stanje imovine i  
obveza Grada Supetra na dan 09.06.2009. godine prilikom preuzimanja mandata novog 
gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika. 
 
Zatim je predložio dopunu dnevnog reda s točkom 7. –„Odluka o Izmjeni i dopuni Odluke o 
javnom redu i miru“. 
 
Vijećnik Nikica Maričić  predlože dopunu dnevnog reda s prijedlogom  da  četvrta točka 
dnevnog reda bude problematika naplate komunalne naknade s obzirom na dogañaje u proteklih 
deset dana, opomene i prijetnje ovrhama, pa  smatra da je  potrebna rasprava na Vijeću o tome. 
 
Predsjedavajući je odgovorio da je zapovjednik Policijske uprave „Brač“ zamolio izmjenu točke 
dnevnog reda gdje je predviñeno njegovo izlaganje, pa moli da se rasprava o komunalnoj 
naknadi  stavi kao zadnja točka dnevnog reda. 
 
Nakon  obavljenog glasovanja, po podnesenim prijedlozima za dopunu, jednoglasno je usvojen 
slijedeći   
 

DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra 
održane dana 16. lipnja 2009. godine 

2. Vijećnička pitanja i prijedlozi; 
3. Raspravljanje i usvajanje: 



- Prijedloga „Statuta Grada Supetra“ 
- Prijedloga „Poslovnika Gradskog vijeća Grada Supetra“ 
Predlagatelji: Gradonačelnik i  Odbor za Statut i Poslovnik  

4. Raspravljanje i donošenje odluke o davanju suglasnosti Dječjem vrtiću „Mrvica“ 
Supetar o otvaranju novih jasličnih skupina i upošljavanja novih djelatnika za rad u 
predškolskoj ustanovi, te osiguravanje potrebnih novčanih  sredstava za financiranje 
rada zbog povećanih potreba; 
Izvjestitelj: Jelica Bezmalinović, ravnateljica DV Mrvica 
                 Dinko Hržić, gradonačelnik 

5. Raspravljanje i donošenje: 
- „Odluke o osnivanju Vijeća za provedbu programa prevencije kriminaliteta na 

području Grada Supetra“ 
Izvjestitelj: Darko Matulić, zapovjednik Policijske postaje Brač, 

- „Odluke o osnivanju  Gradskog savjeta mladih Grada Supetra“ 
      Izvjestitelj:  Dinko Hržić, gradonačelnik 

6. Donošenje odluke o izboru imenovanju članova: 
- Komisije za  prigovore i pritužbe Gradskog vijeća Grada Supetra, 
- Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Grada Supetra, 
- Članove Upravnog odbora Dječjeg vrtića „Mrvica“ u Supetru 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanje GV Grada Supetra, predsjednica 
Marija Jakšić 

7. Raspravljanje i donošenje: 
- „Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o javnom redu i miru“ 

Izvjestitelj: Gradonačelnik Dinko Hržić 
       8.  Raspravljanje o trenutnom stanju naplate  komunalne naknade 
             

AD – 1. 
 
Verificira se  zapisnik sa 1. konstituirajuće  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra, održane 
dana 16. lipnja 2009. godine, u tekstu u kojem je dan na potvrdu, bez primjedaba i dopuna. 
 

AD – 2. 
 

Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
 
Vijećnik Petar Rino Hržić   pita:  

- što je do sad učinjeno u vezi ureñenja autobusnog stajališta na istočnom ulazu u 
Splitsku i za kada se predviña završetak radova, gradonačelnik je odgovorio da će 
odgovor na pitanje dobiti u pisanom obliku; 

-  nadalje podsjeća da su sve prisutne stranke u vijeću u predizbornim programima 
naglašavale veću brigu za umirovljenike, što je do sada učinjeno i što se planira u 
vezi osiguravanja adekvatnog prostora za njihovo okupljanje, gradonačelnik je 
odgovorio da su u tijeku razgovori s PZ Supetar, možda bi prostorije na tržnici koje 
do iseljenja koristi Služba za prostorno ureñenje SDŽ  mogle biti adekvatno 
rješenje.  ðuro Roso je replicirao  da tamo ima puno stepenica koje nisu prikladne 
za   umirovljenike a praznog  prostora ima u Domu partizana, gradonačelnik je  

      odgovorio da te prostorije treba rekonstruirati i obaviti znatnije  radove za koje se  
       sredstava moraju osigurati  Rebalansom;  
-  nadalje ističe da Supetar pretendira biti privlačno turističko odredište,  jedan od 

elemenata je čist i uredan grad, a svugdje po gradu imamo cijelih i djelomično 
iskidanih plakata ponajviše od predizborne kampanje SDP-a i HDZ-a, te pita kada 
će se primijeniti dio „Odluke o komunalnom redu o uklanjanju i izradi panoa za 
uredno plakatiranje, gradonačelnik je odgovorio da treba predvidjeti  javne 
površine za  panoe i lijepljenje plakata, to rješenje će biti poslije ljeta. 



 
Vijećnica Marija Jakšić pita gradonačelnika:  

- svi gradovi u Hrvatskoj donjeli su Rebalans proračuna za 2009. ili smjernice za 
izradu Rebalansa s mjerama radi ublažavanja posljedica recesije, mene i vijećnike 
SDP, HNS, HSU i Nezavisne liste Zorana Marinelića zanima što je Grad poduzeo u 
tom smjeru; 

-  zašto danas nemamo Izvješće o izvršenju Proračuna za razdoblje siječanj-lipanj 
2009.,  rad nove gradske vlasti u startu izgleda neozbiljan, očekivala je  od 
gradonačelnika  kvalitetno izvješće i obrazloženje; 

- zašto u izvješću o primopredaji  nemamo u prilogu kompletne materijale ili barem 
sažetke sa posebnim osvrtom gradonačelnika, primopredaja je trebala biti opsežna i 
važna,  primopredaju ne možemo iz ovakvih materijala prihvatiti u dva sata,  to je 
neozbiljno i površno pristupanje problemima, 

-  tko je odgovoran za izgled naših ulica, svjedoci smo nove navike postavljaju se   
lonci, blokete, da se spriječi parkiranje ispred svojih kuća, to pruža lošu sliku i 
opasno je u ulicama koje su loše osvijetljene. 

 
Gradonačelnik je odgovorio da će na većinu pitanja biti pismeno odgovoreno, dobili su pismeni 
elaborat o stanju proračuna kada je preuzeo dužnost, to će pomoći za slijedeće vijeće jer će se i 
taj problem riješiti, što se tiče ograñivanja ulica imamo samo jednog komunalnog redara za 
Supetar i tri mjesta, pa se nada da će se dobro sagledati  elaborat o proračunu i sistematizaciju  
jer fali ljudi na terenu, završio je gradonačelnik. 
 
Vijećnik ðuro Roso pita:  

- zatražio je kao vijećnik ugovore za kino poduzeće,  starački dom, završni račun NK 
Jadran, u vezi NK Jadran zanima ga koliko Grad daje novaca, da li netko vodi 
računa  o tome gdje je novac utrošen, zašto je  utrošen, koliko ima zaposlenih, ako 
vodimo klub da bi igrali igrači iz vana, onda nama taj klub ne treba. 

-  zanima ga koliko  se daje svim udrugama, balotarima, karatašima, da se vidi gdje 
novac ide, neka mjesta imaju tri kluba;  

- koalicija SDP i HNS pita  kad će u cijelosti biti isplaćena naknada svim učesnicima 
izbora koji su ostvarili pravo naknade na troškove i to prvi i drugi krug izbora  za 
gradonačelnika 10 tisuća kuna, pet vijećnika pod 2 tisuće  kuna  po odluci Vlade, to 
je 10 tisuća kuna na računu, plus 10% za žensku vijećnicu, kada će biti uplaćeno na 
račun  prvih pola godine za četiri vijećnika SDP i HNS to je 8 tisuća kuna. 

 
Gradonačelnik je odgovorio da će provjeriti i isplatiti. Za sportske udruge su sredstva  
rasporeñena prema Proračunu, a Rebalansom  će se svima skinuti odreñeni iznos, ne može  
sportske udruge financirati samo Grad one  moraju imati upravu, sponzore  i samofinanciranje, 
sutra ide pismo prema svim  gradskim firmama o antirecesijskim mjerama koje moraju dostaviti 
do 20. kolovoza,  programi udruga biti će oskudniji. 
 
Vijećnik Nikica Maričić ističe da ne bi volio da ovo bude lov na vještice, jer se moramo boriti 
da sportskih udruga ima  više, predsjedavajući je odgovorio  da će se o toj temi razgovarati kad 
bude prijedlog Rebalansa. 
          
ðuro Roso navodi dalje, da je za starački dom bio  član Komisije 2002. godine zbog uočenih 
nepravilnosti, pita zbog čega  Grad  ne raskine ugovor sa staračkim domom i tko od strane 
Grada vodi računa o tome, kažu da je tamo stanje  „ajme majko“, gospoña je dužna 5,5 tisuća 
eura, a  članak 13. kaže  da se radi toga može raskinuti  ugovor, za liftove je rečeno da će ona 
uložiti 400 tisuća kuna prije ulaska u dom, sada  Grad financira lift, koliko koštaju prozori, ona 
je u jednom trenutku  bila  dužna za zakup  27 mjeseci, što rade naši ljudi po tome. 
 
Predsjedavajući Šimica Dragičević je rekao da se ispita da li   ima razlog za raskid ugovora. 
 



 
ðuro Roso dalje pita:  

- bilo je rečeno  da će u domu  biti smješteni  bračani i socijalni problemi,  to se ne 
vidi, tamo  ima mladih ljudi koju kupe boce, kod sklapanja ugovora bilo je rečeno 
da će imati  smješteno 50 štićenika, da će biti zaposleno 20 personala, a rade 4  
zaposlenika;  

- sportska dvorana što je s njom, širi se, produžuje se, gradi se, mislim da vijećnici 
moraju znati što je s time, 

- kao vijećnik  zahtjeva reviziju poslovanja K.D. „Grad“ i gradske uprave u zadnjih 
deset godina, da ne bude republička revizija nego  da Grad plati privatniku da obavi 
reviziju jer je bilo nepravilnosti; 

- za  kino Supetar 2002. godine donjeli smo odluku da  se otpiše 400 tisuća kuna  
Radio Braču da bi  kino davali besplatno salu za osnovnu školu i predstave, koliko  
sada  Grad plaća kinu i  zašto, tražim pismene odgovore. 

 
Vijećnik Zorko Drpić   pita:  

- kada će započeti i završiti sanacija rive u Splitskoj koja se narušava,  
- kada će biti izrañen projekt igrališta pokraj vrtića i grañevinska dozvola, kada će  

započeti izgradnja,  
- kada će se vratiti u vlasništvo Grada grañevinska zemljišta potrebna za  parkiralište 

a nalaze se u vlasništvu Šumarije, što se poduzima po tome. 
 
Gradonačelnik, odgovore ćete  dobiti u pisanom obliku. 
 
Vijećnik Nikica Maričić:  

- traži odgovore na prigovore ljudi za koncesije na plažama, sve više prigovora od 
domaćih ljudi, dogañaju se situacije na pomorskom dobru  ispred Velarisa, tjeraju 
se ljudi i  naplaćuje im, koncesionari postave  ležaljke a ljudi nemaju gdje staviti 
ručnike, mislim da osim na ureñenim  gradskim plažama gdje je po pravilniku o 
plažama dozvoljeno plaćanje, drugo  ne dolazi u obzir; 

-  prometne probleme ne možemo izbjeći u tijeku turističke sezone  ali mogu se  
ublažiti, informiran je da je potpisan ugovor o pauk službi ovu godinu, zašto ta 
pauk služba ne radi? 

 
Gradonačelnik, odgovor ćete dobiti u pisanom obliku. 
 
Vijećnik Maričić traži da se odmah reagira na pitanje  za plaže, ljeto će završiti sutra a odgovor 
ću dobiti za 3 mjeseca.  
Predsjedavajući ističe, da pitanje vijećnika na jedan način daje na znanje gradonačelniku o 
prisutnom problemu,  gradonačelnik  će sigurno  voditi računa i reagirati na uočeni problem. 
  
Vijećnik Lovre Vladislavić se nadovezuje na pitanje vijećnika Maričića i kaže  da ima 
informaciju da  na području Grada Supetra nije napravljen elaborat  o pomorskom dobru, i da te 
koncesije nisu u skladu s zakonom, da naše stručne službe  provjere s katastrom li su važeće 
koncesije za plaže koje su izdavane, postoje dva tipa koncesija - apsolutna i liberalnija 
koncesija, Grad može  poslati komunalnog redara da riješi problem ako koncesionari ne mogu. 
 
Predsjedavajući Šimica Dragičević: 

- prvo  pitanje je vezano za odluku  o regulaciji prometa  na području Grada, da li se 
odluka primjenjuje ili ima zapreka u primjeni,  

- drugo pitanje je vezano za  kanalizacijski sustav u Splitskoj u koji je  uloženo je 
oko 9 milijuna kuna, interesira ga  koliko je vlasnika grañevina na području 
Splitske do danas priključeno,  naša   Odluka predviña novčane kazne ukoliko se ne 
izvrši priključenje, moramo povratiti uložena sredstva jer  kanalizacija ima smisla 
ako se stavi u funkciju priključivanje grañevina na infrastrukturu.    



 
Gradonačelnik,  odgovore ćete dobiti u  pisanom obliku. 
 
Vijećnik Petar Mandić predsjedavajućem  prilaže pitanja  u pismenom obliku i traži pismene 
odgovore na njih. 
 

AD– 3/1. 
 
Predsjedavajući je uvodno rekao vijećnicima da su dobili materijale i obavjestio  da je 
gradonačelnik priložio amandmane na Statut, Odbor za Statut i poslovnik se sastao dva puta u 
punom sastavu, treći put samo  predsjedavajući i Nikica jer je Lovrenco bio bolestan, ponudili 
smo prijedlog koji je izašao u Informatoru sastavljen od stručnih osoba, od gradonačelnika smo 
dobili Statut udruge gradova, statuti su slični i usaglašeni. Stav gradonačelnika je da bi u  
Statutu trebalo napisati tko će predsjedavati skupštini trgovačkog društva za koje je nadležno 
vijeće, prijedlog je da ponudimo zakonito rješenje koje glasi da gradsko vijeće osniva trgovačko 
društvo, a   odlukom o osnivanju odreñuje sastav skupštine. Nadalje ističe da ima odgovor što je 
zakonito, predlaže da Statut bude prihvaćen u tekstu  kojem je predložen. Od petka do danas 
gradonačelnik je izašao s svojim amandmanima. Odbor ostaje pri svom prijedlogu, bio je 
postignut koncenzus, što gradonačelnik predlaže to bi bilo kad bude rasprava o odluci o 
osnivanju trgovačkog društva. To propisuju  posebni zakoni. Još jedan amandman za nadležnost 
gradonačelnika tj. pružanje intelektualnih  usluga iz kruga stručnih osoba o čemu je voñeno 
računa i to je u prijedlogu Statuta. U članku  46. koji govori o ovlastima gradskog vijeća trebalo 
bi staviti i ovo za trgovačka društva da samo  gradonačelnik čini skupštinu društva,  što će se  
donjeti odlukom. Za  Mjesne odbore imamo  dva prijedloga, mi smo predložili osnivanje MO na 
području Supetra,  što je suprotstavljeno  prijedlogu  gradonačelnika. Članak 60. nije usuglašen 
s našim zaključkom, jer društva koja se osnivaju odlukom Vijeća  trebaju raditi temeljem 
donesenih odluka, i  one kažu što gradonačelnik treba raditi. 
 
Vijećnik Nikica Maričić ističe da su  mjesni odbori na području grada potrebni,  jer je izvršna 
vlast   bez poglavarstva,  predlaže  mogućnost  osnivanja  mjesnih odbora u naselju Supetar. 
 
Gradonačelnik  Dinko Hržić  čita svoje  amandmane koji su priloženi uz materijale a odnose se 
na dopunu članka 54.  s člankom 54a; na izmjenu članka 60. u kojem se mijenja drugi stavak,  
na članak 62. na koji stavlja veto dok se ne zatraži mišljenje Sabora, i na članak 89. prijedloga 
Statuta. 
 
Rasprava se ponovo vodila o članku 60. a sudjelovali su vijećnici Nikica Maričić, ðuro Roso, 
Lovre Vladislavić.  
Predsjedavajući Šimica Dragičević je obrazložio da se prijedlog  poziva na stav Visokog 
Trgovačkog suda, a urediti će se posebnom  Odlukom a ne Statutom. Postoji nerazumijevanje 
što bi trebalo biti propisano Statutom, nije usklañen s člankom 46, članak 32. treba izmijeniti, 
tvrdi da je ono što predlaže Odbor zakonito. Posebnom Odlukom će se urediti taj dio,  uputit će 
se dopis da li u Skupštinu K. D. Grad  ulaze pored gradonačelnika i druge osobe,  tj. da li  
gradsko Vijeće kao osnivač ima zakonsko pravo na potpunu slobodu izbora kod odreñivanja 
sastava toga tijela. 
 
U daljnjoj  raspravi je utvrñeno,  da postoje tehničke greške u člancima 27, 33, 39, 46, 64, 65, 
68.,  a  koje je potrebno ispraviti. 
 
Gradonačelnik je izjavio da odustaje od svojih amandmana, pa je predsjedavajući dao na 
glasovanje odustanak gradonačelnika od   pisanih amandmana pod točkama 2,3, i 4, a odnosi se 
na članke 60., 62. stavak 1. i na članak 89.,  što je jednoglasno prihvaćeno. 
 



U drugom glasovanju predsjedavajući je dao na glasovanje amandman gradonačelnika pod 
brojem 1, a odnosi se na dopunu članka 54. člankom  54.a što je jednoglasno prihvaćeno. 
   
Konačno, predsjedavajući je  dao na glasovanje „Statut Grada Supetra“ koji je jednoglasno 
usvojen. 
 

AD-3/2. 
 
Vijećnik Nikica Maričić je u svom izlaganju ukazao na tehničke greške u člancima 18., 65., 71., 
74., 86., 89. i 92. koje treba ispraviti 
Vijećnik ðuro Roso je u svom izlaganju tražio izmjenu članka 54. stavak 3.  na način da 
vijećnici mogu postavljati četiri viječnićka pitanja, a klubovi vijećnika po dva pitanja. 
Vijećnik Lovre Vladislavić je dao prijedlog da bude manji broj pitanja, ostala da budu u 
pismenoj formi,   pita  da li  se dokumentacija za sjednice može dobiti u digitalnom obliku. 
Vijećnica Marija Jakšić je upozorila da većina pitanja može biti postavljena na sjednici, da se na 
njih daju brzi i cjeloviti odgovori, da ne bude praksa da se odgovori daju pisanim putem.  
Vijećnik ðuro Roso daje amandman na članak 54. stavak 5. kojim  traži da se odgovori na 
viječnićka pitanja moraju dostaviti u roku 15 dana a ne nakon tri mjeseca. 
 
Predsjedavajući je nakon završene rasprave dao na glasovanje  prijedloge za ispravku tehničkih 
grešaka po prijedlogu  vijećnika Nikice Maričića,  što je  usvojeno jednoglasno. 
 
Kod glasovanja za amandmane koje je dao vijećnik ðuro Roso glasovanje je okončano 
rezultatom 9 glasova ZA i 4 glasa SUZDRŽANA. 
 
Konačno je predsjedavajući  dao na glasovanje prijedlog  „Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Supetra“ s usvojenim amandmanima, koji je usvojen jednoglasno.  
 

AD- 4. 
 
Predsjedavajući je dao riječ ravnateljici dječjeg vrtića Jelici Bezmalinović koja je 
obrazložila:“Ubrzo je početak godine a ne znam s koliko grupa ćemo početi, dobili ste 
materijale za 2008. godinu s brojem neupisane djece što je bio problem radi kapaciteta vrtića. 
Sada radimo adaptaciju vrtića, radovi su u tijeku,  sredstva su  osigurana. Kod upisa ove godine 
su se pojavili problemi za dužim  boravkom, sada treba i treća grupa. Zahtjevi su za 38 jaslica, 
59 duži program, 61 za kraći program, ukupno 158 djece. U konzultacijama s gradonačelnikom 
i zamjenikom gradonačelnika, postojala je volja za rješenjem i zadovoljavanjem svih roditelja. 
Potrebno je da gradsko vijeće usvoji varijantu 3 kojom bi sva djeca bila upisana, ostalo bi njih 
11 za koje bi popodne organizirali kraći boravak. Što se tiče djece iz drugih općina, 
nezaposlenih roditelja, za sve postoji uredna dokumentacija s imenima i prezimenima zašto su 
upisani kao i za djecu iz Nerežišća i Postira. Vi ćete donjeti stav koji iziskuje financijska 
sredstva, 38.000,00 kuna mjesečno, odnosno godišnje 450.000,00 kuna na ime plaća. Javili smo 
se na natječaj Fonda za zaštitu okoliš za promjenu prozora u vrtiću i odobrena su nam sredstava 
u iznosu 44.600,00 kuna. Za plinifikaciju vrtića odobrena su sredstva u iznosu od 428.485,99 
kuna za 2010. godinu, a nakon premještaja kotlovnice dobiti ćemo dodatnih 30 kvadrata 
prostora. Iz prostorija vrtić izmjestila se gradska arhiva i karate klub, još je ostao problem 
baleta, nemojte to ponovo u vrtić pogotovo ne u jutarnjoj smjeni jer  povećanjem grupa, 
prostora za druge aktivnosti u vrtiću više nema.“     
 
Gradonačelnik i zamjenik gradonačelnika su obavijestili vijećnike da su sudjelovali u stvaranju 
prijedloga i rješavanju problema upisa djece, financijski je to 37 tisuća kuna mjesečno  s time će 
se riješiti pitanje upisa  sve djece, za ovu godinu su predviñena sredstva, a na sljedećem 
proračunu u mnogo stavki možemo uštedjeti i za djecu s smetnjama u razvoju „Brački pupoljci“ 



koji su uredili prostor u Splitskoj, uključeni su logopedi i ostali stručnjaci  koji mogu pomoći i 
djeci u vrtiću  po  potrebi.  
Vijećnik Petar Hržić je pitao koliko djece u vrtiću ima s područja drugih općine, na što je 
ravnateljica odgovorila da je u Nerežišćima područni vrtić ustanove koji učestvuje u 
financiranju, djelatnica iz vrtića sada radi u vrtiću u Supetru, s općinom Postira imamo dogovor 
da se prima djeca ukoliko ima mjesta jer djeca iz Škripa iz Splitske idu u vrtić u Postirama.   
Vijećnik Lovre Vladislavić je istakao da cijena nije previsoka, temeljem koalicijskog sporazuma 
HDZ-a i HSS, podržat ćemo prijedlog. 
Vijećnica Marija Jakšić je istakla da prijedlog podržava u cijelosti, politika SDP je da sva djeca 
budu smještena u vrtić, gradonačelnik je rekao da neće biti problema s sredstvima, pa ću 
glasovati za  prilog 3.   
ðuro Roso kaže da  smo dobili 21 dijete, imali smo 137 sada ćemo imati 158, njihove majke ne 
rade,  mi ih primamo u vrtić, a imamo pola milijuna kuna troškova. 
Vijećnik Zorko Drpić je istakao da se slaže sa svime, problem prostora i ureñenja iziskuje 
sredstva,  imamo prostor  koji nije uzet u obzir a mogao se oživjeti vrtić u Splitskoj, Mjesni 
odbor je prostor vrtića dao na korištenje prostor Udruzi Brački pupoljci na odreñeno vrijeme, to 
je privremeno rješenje. 
Zamjenik gradonačelnika dr. Glavaški je replicirao, da je na njihovim mjestima sjedio  8 godina,  
zna što je bilo s tim prostorima. Sada  smo osmislili prostor za svu djecu s smetnjama u razvoju 
kojih je  56, a biti će ih još više. Smatra da je veći prioritet da ta djeca koriste vrtić u Splitskoj  
za svoje potrebe  nego  djeca iz Splitske koja su već navikla ići u Postira u vrtić. To u 
financijskom smislu neće biti prepreka, što će se vidjeti u proračunu za iduću godinu.  
 
Nakon završene rasprave,  jednoglasno se  donosi zaključak kojim se daje suglasnost Upravnom 
vijeću DV „Mrvica“ da u planu upisa djece za predškolsku godinu osigura prostorne i druge 
osnove za početak i prijam djece u jaslične skupine, čime će se omogućiti upis sve prijavljene 
djece. Grad Supetar će u stavkama Rebalansa Proračuna osigurati potrebna financijska sredstva 
za ureñenje prostora i materijalnih uvjeta za prijem djece, a daje suglasnost da Upravno vijeće  
provede natječaj i donese odluke o potrebi zasnivanja radnog odnosa za četiri nova odgajatelja i 
dva pomoćna radnika.   
  

AD-5/1. 
 
Predsjedavajući je uvodno obrazložio  da je uz Odluku  obrazloženje koje po  opisu ne 
korespondira sa nazivom  Odluke te je dao riječ Darku Matuliću zapovjedniku Policijske 
postaje Brač kao izvjestitelju ove točke dnevnog reda. 
Darko Matulić  uvodno obrazlaže, nada  se da će se poslije dvije  godine pokušaja ova odluka 
izglasati. Skrenuo je pozornost predsjedniku Vijeća na  ime ili naziv ovog Vijeća koje  ne bi 
trebalo biti Vijeće za provedbu  programa prevencije kriminaliteta, nego  Vijeće za komunalnu 
prevenciju. Ovo je projekt koji od 2003. godine traje na području Hrvatske a  u praksi je  dao 
dobre rezultate. Na području naše županije svi gradovi imaju Vijeće za komunalnu prevenciju 
osim Grada Supetra i Trogira. Misli da je odluka potrebna iz razloga da se kroz Vijeće pokušaju 
riješiti problemi od kojih se dio  večeras  spomenuo, za koje se u praksi pokazalo da je 
nemoguće da ih riješi samo jedna služba, bilo to policija, komunalna služba ili državni 
inspektorat, jer bi u rješavanju  problema morali sudjelovati svi zajedno. U prijedlogu odluke su 
nabrojeni  članovi koji bi trebali sačinjavati Vijeće, misli da treba biti netko  iz komunalnog 
gospodarstva. 
     
Predsjedavajući ističe, čuli ste uvodne napomene, upozoreno je  da naziv odluke ne 
korespondira sa sadržajem,  čuli smo napomenu uz nadležnost komunalnog redara koje su 
toliko opširne da  neznam kako čovjek može raditi,  očekuje se njegovo sudjelovanje u nekim 
funkcijama radi reguliranja prometa, prijedlog  je da se u sastav članova Vijeća stavi i 
komunalni redar. 
 



Gradonačelnik ističe da je potrebno osnovati Vijeće, da se mogu riješiti odreñena pitanja putem 
grupe stručnjaka, kao parkinga, bitno je da se tijelo oformi  za pravodobnije reagiranje.  
 
Darko Matulić ističe da će  se problemi rješavati brže i efikasnije, da se zna tko je za što 
odgovoran, da zajednički rješavamo probleme, bilo komunalne ili neke druge prirode, Vijeće je 
osmišljeno  da osigurava bolju kvalitetu života, prevencija  kriminaliteta će doći kroz rad. 
  
Nikica Maričić  ima nedoumicu, da li ovo  mijenja komunalnog redara, misli da se  odluka o 
nazivu mora promjeniti naziv bez kriminaliteta  
 
Danica Rajević  uz prethodnu dozvolu predsjedavajućeg predlaže  da netko iz Udruženja 
obrtnika Brač bude član u Vijeću.  
 
Predsjedavajući ističe da je potrebno razriješiti   pitanje sukoba nadležnosti, tko bi što morao 
raditi,  kad se  tijelo formira treba donjeti program rada na Gradskom vijeću,  odluku treba 
povući iz rasprave i  odraditi je kvalitetno na slijedećoj sjednici.  
 
Darko Matulić ističe da nije potrebno definirati broj članova Vijeća u odluci i  nije potrebno 
plaćati naknadu za ono što nam je posao. 
 
Nakon provedene rasprave,  Gradonačelnik  povlači  prijedlog Odluke koja se treba  ispraviti i 
usuglasiti sukladno iznesenom na sjednici.   
 

AD-5/2. 
 
Obrazlažući prijedlog Odluke gradonačelnik je istakao da je prijedlog dobar i da je  
obrazloženje  dato uz materijale. 
Predsjedavajući je istakao da je ovo izvršavanje zakonske obveze jer je Zakon donesen još 
2007. godine. 
 
Bez rasprave, a nakon obavljenog glasovanja jednoglasno se usvaja  „Odluka o osnivanju 

gradskog savjeta mladih Grada Supetra“.   
 

AD–6. 
 
Predsjednica Odbora za izbor i imenovanje GV Grada Supetra Marija Jakšić izvjestila je o 
prijedlozima za izbore i imenovanja pojedinih članova Odbora, o čemu je raspravljeno prije 
početka sjednice. 
Prijedlozi Odbora  za članove  „Komisije za prigovore i pritužbe Gradskog vijeća Grada 
Supetra“ su  u sastavu: Petar Rino Hržić, za predsjednika, Saša Radić, za člana i Paul Matas za 
člana, a koji  prijedlog  je  nakon glasovanja jednoglasno prihvaćen. 
 
Prijedlog Odbora za članove „Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Grada Supetra“ je u 
sastavu: ðuro Roso, Frane Oreb i Lovrenco Vladislavić, što je takoñer nakon glasovanja 
odlukom vijećnika  jednoglasno prihvaćeno. 
 
Za članove Upravnog odbora Dječjeg vrtića „Mrvica“ u Supetru Odbor je predložio članove: 
Moranu Martinić, Dijanu Ivelić i Sunčicu Šerić, što je takoñer nakon glasovanja odlukom 
vijećnika  jednoglasno prihvaćeno. 
 
Zadužuje se gradska uprava da se što prije napravi popis svih članova u ustanovama koje 
imenuje “Odbor za izbor i imenovanja“ , o čemu će se donjeti potrebne odluke.    
 
 



AD-7. 
 
Gradonačelnik je kao izvjestitelj ove točke obrazložio da naši ugostiteljski objekti rade do 0,2 
sata, glazba se pušta  do ponoći, ovo je preventivna odluka jer  ovaj vikend je 700 ljudi moralo 
ići kući jer nije bilo zabave, iz toga razloga  mijenja se odluka s time da muzika svira do 0,1 
sati.  Naime novo donesenim Zakonom o zaštiti od buke predviña mogućnost da se uporaba 
elektorakustičnih ureñaja na otvorenom u objektima registriranim za obavljanje ugostiteljske 
djelatnosti može dopustiti dulje od 24 sata, ako je to posebnom Odlukom jedinice lokalne 
samouprave propisano. Uvažavajući interese turističke privrede i ugostiteljskih obrtnika, 
predlaže donošenje navedene Odluke. 
 
Budući je bila opća suglasnost na podneseni prijedlog, pa rasprava nije ni provedena po 
vijećnicima, nakon obavljenog glasovanja o prijedlogu  „Odluku o Izmjeni i dopuni Odluke o 
javnom redu i miru“  ista je  usvojena, jednoglasno. 
  

AD-8. 
 

Vijećnik Nikica Maričić u svom izlaganju ističe da smo u proteklih petnaest dana  svjedoci da 
se u Supetru dogodilo dosta bure vezano za komunalnu naknadu jer su poslane opomene pred 
ovrhu grañanima, da bi sutradan gradonačelnik jednom svojom obavijesti izvjestio ljude da 
zanemare te opomene, jer se dio ne mora platiti zbog zastare. Osobno  ga je to začudilo jer  je 
komunalna naknada  izvorni prihod Grada, a o izvornim prihodima moramo ekstra voditi računa 
jer će sve manje biti prihoda koji se dogañaju u odreñenim momentima kao što je to  komunalni 
doprinos. Opomene su uznemirile ljude, postoji  masa grañana koja  dokazuje sa svojim 
uplatnicama da su komunalnu naknadu uredno plaćali a dobivali su opomene. Evidencija 
komunalne naknade očito nije bila u redu, imamo ljude koji su uredno plaćali a nisu bili 
evidentirani,  s  obavijesti na oglasnim pločama amnestiramo one koji su bili neuredni i nisu 
plaćali, upućujemo ih na zastare,  a kažnjavamo one koji su uredno plaćali. Ima saznanja da su 
gradskom odlukom dragovoljci Domovinskog rata osloboñeni od  plaćanja naknade a njima 
takoñer dolaze opomene.  Navodi da je njegov zaključak – da se ne može se bez kvalitetnih 
materijala razgovarati, pa traži da se održi tematska sjednica Gradskog vijeća na temu 
komunalna naknada, da K.D. „Grad“ i gradske službe daju cjelokupne materijale u kojima mora 
biti  otpis potraživanja, točna evidencija zaduženja, stanje naplate, kompletan izvještaj 
komunalne naknade u roku od 21 dan i   da se u roku od 21 dan  sazove tematska sjednica GV 
na tu temu, da se na toj sjednici dostave za sve uposlene u gradskoj upravi,   za sve uposlene  u 
K.D. „Grad“ i  za  sve vijećnike Grada Supetra rješenja o komunalnoj naknadi  i ispisi salda 
konti kartice o plaćanju komunalne naknade. 
 
Predsjedavajući Šimica Dragičević je rekao da podržava inicijativu g. Maričića,  osobno se 
uvjerio da postoji nepravilnost jer je dobio opomenu za dug koji je platio i donio priznanicu, 
uvjerio  se da nije odgovarajuće knjiženo i da u tome postoji nered. Zaprepastio se kad  se 
obratio gradonačelniku i nadležnoj službi u gradu shvatio  da su izmakla  odreñena sredstva 
zbog zastare, postavio je  pitanje zašto se nije postupalo po odluci gradskog Vijeća o naplati 
komunalne naknade koja obvezuje, zastara se nije smjela dogoditi iz razloga zbog kojih se 
dogañala, možda samo iz razloga što se nije moglo uručiti rješenje ili razloga slične naravi, a ne 
iz razloga nemarnosti službe što je bilo prisutno. Bilo je  incidentnih  situacija,  u nadležnoj 
službi za to je  zadužen gosp. Filipić s suradnikom, da izvijesti što treba riješiti. 
 
Andro Filipić je izvjestio: - gosp. Maričić je otvorio više pitanja, 1. siječnja ove godine stupio je 
na snagu Opći porezni zakon koji na okrutan način regulira pitanje  naplate javnih prihoda 
konkretno  komunalne naknade. Dobili smo ovlaštenje  da s konto karticama u ovrhu možemo 
ići  bez opomene  i bez da obavijestimo ljude da moraju platiti u roku 8 dana.  Kao voditelj 
službe  smatra da je  nekorektno i nepristojno da se ljudima uzima novac a da ih se ne upozori. 
Mi smo posao radili po savjesti  vjerujući da je to u redu, svim ljudima za koje smo našli da su 



dužnici  poslali smo  opomene. Ovdje se  radi  po tri zakona- općem poreznom zakonu, po 
zakonu o komunalnom gospodarstvu i zakonu o općem upravnom postupku. Sudska praksa 
ističe da  je zastara od tri godine, ako imamo dugove iz 1997. onda je jasno da su to  zastarjeli 
dugovi  koji se ne mogu naplatiti, pokušali smo naplatiti ovrhom i tek ako se stranka pozove u 
postupku  ovrhe na zastaru, onda je zastara i dugove možemo otpisati. Člankom 5. Zakona o 
općem upravnom postupku mi smo  dužni stranke upozoriti na njihova prava, s jedne strane 
rješenjem o ovrsi prijetimo okrutnim sredstvima, a onda upozoravamo ljude da je zastara tri 
godine i da vode računa o svojim pravima. To je izazvalo malu pomutnju. Od porezne uprave 
smo dobili tumačenje da se samo na ovaj način može riješiti pitanje brisanja dugova, ili smrću.  
 
Predsjedavajući je upitao A.Filipića da  li ćemo imati za tematsku sjednicu informaciju o visini 
potraživanja za kojima je nastupila zastara i novčani iznos. 
 
A. Filipić  je rekao da  smo   kroz sedmi mjesec  od opomena  naplatili tristo tisuća kuna. 
 
Predsjedavajući je izjavio, gradonačelnik je  dao do znanja da je nastupila zastara   javnom 
objavom na oglasnoj ploči,  svi znaju  da je nastupila zastara i da ne moraju platiti, odgovorna je 
služba koja je to radila, odluka gradskog vijeća govori da je nakon proteka roka od  šest mjeseci 
trebalo  pristupiti ovrsi,  ranije smo morali slati  opomene, a ne sada kada je nastupila zastara, da 
bi mogli startati od nečega moramo utvrditi kolika je zastara od ovog trenutka, kolika su ukupna  
zaduženja, koliko je naplaćeno i koliko je sredstava propalo po osnovi zastare. 
 
I.Vranjičićje rekao da   možemo izbaciti stanje duga po svakoj godini pojedinačno.   
 
Vijećnik Nikica Maričić pita  što je s onima koji su dobili opomenu pred ovrhu a uredno su 
izvršavali svoje obaveze, ljudi su uplaćivali, imaju dokaz o tome  a nisu evidentirani, zašto se to 
dešavalo, gradonačelniče poštujte vijeće i gradske vijećnike. 
 
Vijećnik Lovre Vladislavić je predložio da na slijedećoj tematskoj sjednici Vijeća bude „Odluka 
o osnivanju Vijeća za komunalnu prevenciju Grada Supetra“ koja je vraćena na doradu. 
 
Voditelj službe komunale I. Vranjičić je rekao da je moguće zatražene materijale i podatke 
materijale pripremiti u roku 15 dana, pa je predsjedavajući je dao na glasovanje prijedlog  
Nikice Maričića da se za 21 dan održi  sjednica Gradskog vijeća s zatraženim  materijalima,  što 
je jednoglasno prihvaćeno.          
 
Gradonačelnik je rekao u vezi  viječničkih pitanja da    sumnja da ćemo u kratkom roku moći sa 
službama i iz  arhive  izvući sve odgovore  pošto se radi o posebnoj sjednici i puno posla koje 
zahtjeva vrijeme.  
 
 
Dovršeno u 22,30  sati 
                                                                                                                                                                                                                                                                                  
                                                                        PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                     GRADA SUPETRA 
                                                                                       Šimica Dragičević 
                                                                                                                                                         
 
Zapisnik izradio Sergij Rendić po tonskom zapisu  
sa sjednice, a koji je njegov sastavni dio. 
 
 
_____________________ 
 



 


